

技術規格 Product Specification

型號 Model	FWM-125
電壓/頻率 Voltage/Frequency	220-240V ~ 50/60Hz
功率 Power	250 W
產品尺寸 Product Dimensions	(H)28 (W)674 (D)380 mm
包裝尺寸 Packing Dimensions	(H)140 (W)410 (D)140 mm
溫度 Temperature	60-100 °C
保暖時間 Keep Warm	4 Hour
淨重 Net Weight	2.25 kg
總重連包裝 Gross Weight	2.5 kg

GERMAN
POOL 

摺疊暖菜墊

FWM-125



多功能煮食電器系列 Multifunctional Cooker Series



座檯式電陶爐
Infrared Electric
Ceramic Cooker
GID-RS22T



變頻萬用養生鍋超級版
Auto Power Switch
Multifunctional Health Cooker
DFC-918



保健養生鍋
Healthy
Slow Cooker
GMD-305

圖片只供參考。產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。

*暖菜前建議提前20分鐘開機預熱以達最佳效果，食物必須放置在器皿內進行保溫；面板實際溫度受環境等因素影響，略低於設定溫度屬正常情況。

Images are for reference only. Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated version. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

*It is recommended to let the mat preheat for 20 minutes for optimal warming performance; food must be placed in utensil and not directly on the mat; the actual temperature of the mat surface is affected by environmental factors, and may be slightly lower than the temperature indicated on the panel.

德國寶（香港）有限公司
GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 ☎+852 6530 5963
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖

Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan ☎+852 9387 2380
T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖

Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay ☎+852 9018 8648
T. +852 3907 0356

中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 ☎+86 757 2219 6888
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,
Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China

澳門青洲大馬路(青洲新街)515號 ☎+853 2875 2699
美居廣場第二期1樓A座
1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuong Cheong
Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borja



更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。

© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.

FWM-125-PS-23(1.1)



長效保溫
Keep Warm



可摺疊收納
Foldable Design



全區域發熱
All-zone Heating



飯饊持久保暖 啖啖新鮮熱辣

Enjoy A Hearty Hot Meal Anytime



全區域
發熱
All-Zone

長達
4小時
Keep Warm

飯饊上桌後快速變冷、湯汁凝固甚至出倒汗水，瞬間失去原有的鮮香美味。德國寶全新摺疊暖菜墊讓您每口飯饊都新鮮熱辣，可同時為6道饊菜保暖長達4小時，即使家人夜歸，亦能享受一桌暖身暖心的美食。

Food starts to turn cold and lose flavor the moment it is set on the dinner table. All new German Pool Foldable Food Warmer Mat is suitable for use with all heat-resistant utensils and can simultaneously keep 6 dishes warm at 60-100°C for up to 4 hours, so even those who come home late can enjoy a hearty hot meal.

7mm超薄面板 可捲摺收納極慳位

7mm Ultra Thin Foldable Design

Simply Roll It Up To Save Space



食品級硅膠面板 防油、防污、易潔

Food Grade Silicone Mat

Greaseproof & Easy To Clean

